
                                                           

 

Digitaliseringen och den tekniska utvecklingens möjligheter är en mycket viktig fråga 

att följ för utvecklingen av vården i allmänhet och den nära vården i synnerhet. Denna 

utveckling är positiv och ska bejakas. Att kunna utveckla nya sätt att möta och komma 

i kontakt med vården som underlättar för patienter och medborgare är en viktig 

uppgift för det offentliga systemet, och att Närhälsan arbetar aktivt med denna fråga är 

något vi välkomnar.  

 

Samtidigt som vi i Västra Götalandsregionen ska ligga i framkant med denna nya 

teknik och utveckling är det viktigt att det sker en samordning på nationell nivå 

gällande bland annat patientavgifter och frågor som rör säkerställande av medicinsk 

kvalitet. Detta för att kunna garantera en likvärdighet och att få till ett rättvist system 

såväl i Västra Götalandsregionen som i hela landet. Det är viktigt att denna utveckling 

sker med patientens bästa som utgångspunkt, och inte blir något marknadsexperiment 

på de privata aktörernas villkor.  


